
  

  
  
  
  

Styrelsens   förslag   till   Distriktsårsmötet   2021   

Icke   ombuds   förslagsrätt   
Behandlas   under   punkt   6   

Enligt   stadgarna   har   alla   medlemmar   närvaro-   och   yttranderätt.   Ombud   och   styrelsen   har   
förslags   och   rösträtt.   Styrelsen   har   inte   rösträtt   när   det   gäller   styrelsens   förvaltning   och   
ansvarsfrihet.   
Vid   tidigare   årsmöten   har   förslagsrätt   inte   beviljats   utöver   vad   som   gäller   enligt   stadgarna.     
Med   hänsyn   till   tidigare   praxis   föreslår   styrelsen   att   endast   ombud   och   styrelse   har   
förslagsrätt   

Arvode   till   styrelsen   
Behandlas   under   punkt   13   
Styrelsen   föreslår   att   arvodet   till   styrelsens   medlemmar   inte   ändras   utan   ligger   kvar   på   400   
kr   per   år.   

Årsavgift   till   Distriktet   
Behandlas   under   punkt   16   

  Styrelsen   föreslår   ingen   ändring   av   årsavgifterna   för   2022.   Det   vill   säga   70   kr   för   
fullbetalande   medlem,   10   kr   för   familjemedlem   och   0   kr   för   juniormedlemmar.   

Motion   från   Farsta   Södertörns   biodlarförening   
Behandlas   under   punkt   17   
Farsta   Södertörn   har   lämnat   in   en   motion   till   Riksförbundet   angående   standard   för   
grundkurser   i   biodling.   Bakgrunden   är   att   de   anser   att   kvaliteten   i   många   fall   brister.   
Föreningen   föreslår:   

● Att   SBR   utarbetar   en   minimistandard   för   vad   en   grundkurs   i   biodling   
ska   innehålla   gällande   teori   och   praktik.     

● Att   SBR   ska   verka   för   att   sprida   kursplanen   till   interna   och   externa   
kurshållare.   

● Att   SBR   informerar   externt   om   kraven   gällande   innehåll   och   
omfattning   för   en   av   SBR   godkänd   grundkurs.     

● Att   kursen   avslutas   med   ett   diplom,   där   SBR   certifierar   kursens   
kvalitet.   

● Det   finns   behov   att   få   en   så   likvärdig   utbildning   som   möjligt.     
  

Styrelsens   föreslår   årsmötet   att   lämna   bifall   till   motionen.   


